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Toezeggingenlijst commissie R&E december 2012. 

 Datum en 

agendapunt 

Gesteld door en 

portefeuillehouder 

Onderwerp Antwoord Afgedaan + datum 

1. 16 mei 2012 / 6 

10 oktober 2012 

/ 5 

Wethouder Heijmans Kunnen de realiseerde besparingen in 

het kader van de duurzaamheidsnota 

in een energiefonds gestort worden? 

 In het kader van de Duurzaamheidsnota kunnen op 
energie diverse besparingen worden gerealiseerd. 
Alleen over  besparingen van investeringen die we 
zelf doen kunnen we iets besluiten. 
Op dit moment worden die besparingen gelijk 
meegenomen in de exploitatie. De investeringen 
welke wij thans doen in het kader van de 
duurzaamheid leiden niet tot hogere exploitatielasten. 
Toepassing van een dergelijke werkwijze leidt ertoe 
dat het niet nodig is om besparingen in een fonds te 
storten en er toch volop mogelijkheden bestaan om 
dergelijke investeringen te doen. Fondsvorming zou 
pas nut hebben als we investeringen doen welke niet 
rendabel zijn. Tot op heden doen we die (nog) niet. In 
dat geval moet het ook wel gaan om redelijk forse 
bedragen omdat we pas fondsvorming toepassen 
indien dat minimaal over bedragen van € 50.000 gaat. 
 
 

AFGEDAAN 

2. 13 september 

2012 / 5 

Wethouder Heijmans / 

Mevrouw Korst 

Inbestedingstraject 

 Attero op de agenda zodra hier iets 

over te melden is.  

Zodra er aanvullende info is dan zal de raad hierover 

geïnformeerd worden. 

 

3.  13 september 

2012 / 5 

Wethouder Heijmans / 

Mevrouw Korst 

Het betrekken van een Steenbergse 

ondernemer bij het regionaal 

aanbesteden van zonnepanelen.  

De wethouder geeft aan hier aandacht voor te vragen, 

wellicht kan de raad hierover via bijv. een verslag of een 

afschrift van een brief geïnformeerd worden.  

AFGEDAAN 

4.  13 september 

2012 / 5 

Burgemeester / De 

heer Van pelt  

Heeft de gemeente een reactie 

gegeven op de brief van de inspectie 

met betrekking tot veiligheid.  

De heer Van pelt heeft het antwoord reeds per mail 

gekregen, hij heeft hier echter nog geen kennis van 

genomen. Wellicht kunnen we de reactie van de gemeente 

op de ingekomen stukken lijst van de cie. van oktober 

plaatsen en dit als zodanig vermelden op de 

toezeggingenlijst.  

AFGEDAAN 
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5. 13 september 

2012 / 6 

Wethouder Van 

Kesteren / Mevrouw 

Korst 

Regelmatige rapportages met 

betrekking tot de resultaten van de 

RUD. 

De raad zal structureel  twee maal per jaar hierover worden 

geïnformeerd 

 

6. 13 september 

2012 / 5 

Wethouder Heijmans / 

Mevrouw Baartmans / 

commissie 

Milieujaarverslag Op de agenda van oktober plaatsen. AFGEDAAN 

7. 13 september  

2012 / 15 

Wethouder Heijmans / 

de heer Ooms 

Verzoek om ‘smileys’ te laten plaatsen 
als snelheidsremmende maatregel. 
Wethouder Heijmans neemt dit mee.  
 

 In de eerstvolgende commissie zal hier een mededeling 

over gedaan worden 

 

8. 13 september  

2012 / 15 

Burgemeester Bolten / 

mevrouw Baartmans 

Hoe gaat het nu verder met de 

speelautomatenhal nu de locatie op de 

markt niet meer beschikbaar is.  

Burgemeester Bolten geeft aan met belanghebbenden te 

overleggen en dit terug te koppelen naar de commissie. 

 

9. 10 oktober 

2012/ 7 

Wethouder Heijmans / 

mevrouw Baartmans 

 

Hoe kan de inzameling van oud papier 

verbeterd worden? 

In het eerste kwartaal de sorteeranalyse van het restafval 

naar de raad en in het derde kwartaal van 2013 verwacht de 

wethouder de resultaten van het onderzoek naar de 

inzameling.  

AFGEDAAN 

10. 10 oktober 2012 

/ 8 

Wethouder Heijmans / 

mevrouw Baartmans 

Regelmatig informatie naar de raad, 

eerst in november 2012 over de 

betalingen m.b.t. 

vaststellingsovereenkomst Westland.  

De wethouder zegt toe hiernaar te kijken.   

11. 10 oktober 2012 

/ 

Burgemeester Bolten / 

de heer Boluijt 

De heer Boluijt vraagt om overleg met 

de politie 

Presentatie van de politie over de invoering van de 

landelijke politie per 1 januari 2013.  

AFGEDAAN 

 


